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Groningen aan TSN. 
(Binnengekomen: 17 maart 2011.) 
 
 
Thuiszorg Groningen wordt gekocht door TSN Thuiszorg uit Almelo, onderdeel van 
schoonmaakconcern Asito. Zo blijkt uit berichtgeving in de media. TSN neemt alle 
4.300 personeelsleden over, maar kondigt aan ook te gaan snijden in de 250 tot 300 
kantoorbanen en de zorg efficiënter te gaan organiseren. De Nederlandse 
Mededingingsautoriteit (NMa) moet zich nog uitspreken over de overname. 
 
Het faillissement van Meavita, waar Thuiszorg Groningen onderdeel van uit maakte, 
heeft de afgelopen jaren voor veel onrust gezorgd onder cliënten en medewerkers van 
Thuiszorg Groningen. Thuiszorg Groningen heeft in 2009 een doorstart kunnen 
maken door een injectie van 15 miljoen van de Rijksoverheid. Eventuele verkoop 
heeft lange tijd boven de markt gehangen, maar leek afgewend door een door de 
Tweede Kamer aangenomen motie van Renske Leijten, Tweede Kamerlid voor de SP. 
Met die motie heeft de Kamer uitgesproken dat de tijdelijke stichting ook een 
permanente basis mocht krijgen. Het is onduidelijk welke rol de Nederlandse 
Zorgautoriteit en de curatoren van het failliete Meavita hebben gespeeld in de 
overname door TSN.  
 
Naar aanleiding van het bovenstaande heeft de SP-fractie de volgende vragen: 

1. Kunt u aangeven wanneer u als opdrachtgever van de WMO-thuiszorg in de 
stad Groningen geïnformeerd bent over de op handen zijnde overname?  

2. Is het u bekend of Thuiszorg Groningen onder druk is gezet door de curatoren 
en/of de Nederlandse Zorgautoriteit om Thuiszorg Groningen te verkopen? 

3. Bent u met de SP-fractie eens dat de continuïteit van de zorg aan de cliënten 
van Thuiszorg Groningen gegarandeerd moet worden en dat cliënten hun vaste 
helpenden en verzorgenden behouden? Zo ja, wat gaat het college doen om 
deze continuïteit te garanderen? Zo nee, waarom niet?  

4. Kan TSN binnen de regels van lopende aanbesteding Wmo-zorg de cliënten 
van Thuiszorg Groningen zonder problemen overnemen? Zo nee, welke 
maatregelen gaat u nemen om eventuele problemen te voorkomen? 

5. Kunt u aangeven wat de gevolgen zijn voor het personeel op korte en lange 
termijn?  
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6. Kunt u aangeven of TSN voornemens is de huidige Thuiszorgorganisatie één 
geheel te laten, iets wat immers de inzet van de gemeente Groningen is 
geweest tijdens het faillissement van Meavita? Indien dit niet het geval is, wat 
is uw mening hier omtrent? 

7. Wat is uw mening dat wederom een grote landelijke thuiszorgorganisatie 
(onderdeel van een schoonmaakbedrijf) in Groningen – stad en ommeland – 
actief is? Bent u het met de SP-fractie eens dat de mogelijkheid bestaat dat bij 
faillissement van deze gigant wederom de continuïteit van zorg in geding gaat 
komen? Zo nee, waarom niet? 

 


